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KERNRAAD  

Verslag vergadering – 19 oktober 2023,19u00 

     

AANWEZIG  

Ann De Forche, Bart Supply, Gudrun Versavel, Jocelyne Dierickx-Visschers, Lynn Van den 

Berghe, Norbert Vandommele, Patrick Decoster, Virginie Derumeaux en Francis Kerckhof 

VERONTSCHULDIGD 

Andy Vancoillie, Ronny Mistiaen, Rudy Segers 

 

1 Verslag vorige vergadering 

De laatste vergadering in september is niet doorgegaan wegens gebrek aan agendapunten. 

De Sportraad vindt het echter belangrijk dat de vergaderingen toch plaatsvinden en zouden 

graag meer op de hoogte worden gehouden van sport gerelateerde materie (bv. officiële 

opening van een trage weg in Kachtem). 

Er zal aan de communicatiedienst van stad Izegem gevraagd worden om sport gerelateerde 

zaken te mailen naar de voorzitter van de Sportraad. 

2 Stavaza toekomstvisie zwembadencomplex 

Het inwonerspanel van Izegem (representatieve steekproef van de Izegemse bevolking, 

waarbij alle doelgroepen ‘evenredig’ vertegenwoordigd zijn op basis van woonplaats, 

gezinssamenstelling, geslacht, leeftijd) werd in de periode juni-juli 2023 bevraagd over het 

thema ‘zwembad- en sporthallencomplex’ in het kader van de toekomstvisie. Er werden een 

aantal algemene en een aantal specifieke vragen gesteld. De resultaten van het 

inwonerspanel worden samen met de resultaten van de andere bevragingen (Zwem22, 

watergebonden verenigingen, AV Sportraad, scholen) verwerkt en zullen met de statistische 

gegevens aangaande de zwembadbezetting gebundeld worden om voor te leggen aan het 

stadsbestuur (Sportraad, CBS, GR). 
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Farys heeft een openbare procedure uitgeschreven voor de aanstelling van een 

studiebureau voor de opmaak van een inrichtingsplan, voorontwerp en mogelijks definitief 

ontwerp voor de site Sportcentrum Noord (Masterplan Noord). Er zijn 5 offertes ingediend, 

waarbij ook de 3 grote zwembadspelers. Farys onderzoekt momenteel of alle dossiers 

rechtsgeldig zijn en maakt nadien een gunningsverslag op. De verwachte timing van het 

gunningsverslag is eind november. Als alles vlot verloopt, is het de bedoeling dat het 

aangestelde studiebureau begin februari 2024 van start gaat. 

Vóór de lokale verkiezingen van 13 oktober 2024 zou het dossier moeten klaar zijn en 

principieel goedgekeurd door de GR. 

3 Toelichting evenementenhal 

Woensdag 08/11 om 19u30 is er een infomoment aangaande de nieuwe evenementenhal. 

Er wordt gevraagd aan de raden om hierop aanwezig te zijn. Patrick Decoster en Gudrun 

Versavel zullen de Sportraad vertegenwoordigen. 

4 Opmaak ambitienota Sportraad 

De krijtlijnen werden tijdens de vorige vergadering besproken. Bedoeling is om de 

ambitienota verder uit te werken en te concretiseren a.d.h.v. specifieke voorbeelden. 

De draft van de ambitienota wordt door Lynn bezorgd aan alle leden van de Sportraad, zodat 

iedereen haar/zijn input kan geven. De aangepaste versie zal besproken worden tijdens een 

bijkomend overleg op vrijdagavond 24/11 om 19u. 

De ambitienota is een ‘vrijblijvende’ adviesnota aan alle politieke partijen. De Sportraad 

bekijkt nog hoe ze deze ambitienota zullen kenbaar maken (vb. via infomoment). 

5 Toekomstvisie Sportraad 

Deze visie is voor een stuk verwerkt in de ambitienota. 

De samenstelling van de Sportraad wordt in vraag gesteld. Is een kleine groep werkbaarder 

of kan een grotere groep met een vertegenwoordiging van alle sportdisciplines meer input 

geven? 
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Enerzijds is het aangewezen dat alle sportdisciplines vertegenwoordigd zijn in de Sportraad. 

Anderzijds is een kleine, geëngageerde kernraad nuttig voor een efficiënte werking. Vanuit 

deze kernraad kan er, naast het maandelijkse overleg, bv. tussentijds door een tweetal leden 

contact opgenomen worden met een sportclub of een groepering van sportclubs per 

sportdiscipline. Op die manier is er een persoonlijk contact met elke sportclub en -discipline, 

weet de Sportraad wat er leeft, kan alle info gebundeld worden en gefundeerd advies 

uitgebracht worden aan het stadsbestuur. 

De netwerkfunctie van de Sportraad, als vertegenwoordiger van alle Izegemse sportclubs en 

-disciplines, is en blijft één van de kerntaken. 

6 Rondvraag    

6.1 Zwembaddagen 

In vergelijking met vroeger zijn de zwembaddagen erop achteruitgegaan. De activiteiten, de 

huldiging van de laureaten, … en de prijzen zijn nu een stuk minder. De huldiging gaat niet 

meer door als afsluitende activiteit tijdens de zwembaddagen, maar als afsluiting van het jaar 

in de loop van de maand januari. 

Er werd gekozen om het budget van de zwembaddagen niet meer volledig te spenderen 

tijdens deze week, maar te spreiden over meerdere promotionele activiteiten gedurende het 

jaar. Ieder jaar kunnen er andere accenten worden gelegd bv. ter gelegenheid van 

Moederdag, Valentijn, Pasen, Halloween, … 

De Sportraad vindt het spijtig dat de budgetten van de bestaande activiteiten (bv. 

ontbijtzwemmen, aperitiefzwemmen, …) verminderen en er tijdens de huldiging van de 

laureaten zelfs niet voor iedereen nog een aandenken is.  

6.2 Scholencross 

De scholencross wordt in Izegem niet meer georganiseerd en dat is jammer. N.a.v. de 

Vlaamse loopweken voor scholen werd er een scholencross een aantal jaren georganiseerd 

door een Izegemse school, maar deze is daarmee gestopt. 
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Tijdens de fiets- en wandel tweedaagse in het Rhodesgoed was er een specifiek aanbod 

voor de scholen, met een mooi prijzenpakket voor de deelnemende scholen, maar er was 

geen enkele opkomst.  

6.3 Statuten verenigingen 

Er zal een herinnering gestuurd worden naar de sportverenigingen dat ze tegen eind 2023 in 

orde moeten zijn met hun statuten. 

Bij de Vlaamse Sportfederatie (Roeland Zwaenepoel, medewerker federatie- en 

clubondersteuning, roeland@vlaamsesportfederatie.be) kan je terecht voor info i.v.m. 

statuten, btw-regelgeving, boekhoudkundige, fiscale en financiële vragen (€ 100 voor sessie 

van 1u30). 

6.4 Subsidies 

Momenteel is het veel werk voor zowel de sportverenigingen als de vrijetijdsdienst om de 

subsidies in te vullen en te verwerken. Jaarlijks zijn de uitbetaalde subsidies voor de 

sportverenigingen echter vrij gelijklopend. 

Het gratis gebruik van de stedelijke infrastructuur en de subsidies voor cultuur-, jeugd- en 

sportverenigingen zijn heel verschillend. 

De vereenvoudiging en uniformiteit van de tariefreglementen en subsidies zijn nodig. 

6.5 Aanvraag lidmaatschap Becelaers hof 

Is er een aanvraag ingediend door koerscomité Becelaers hof om lid te worden van de 

Sportraad? Tot op heden is geen aanvraag ontvangen. 

6.6 Flag Football 

Flag Football wordt in 2028 een Olympische Sport. Zondag is er op Sporza een reportage 

over deze discipline, die opgenomen werd in Gent, maar voornamelijk met spelers van 

Izegem. 

mailto:roeland@vlaamsesportfederatie.be
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6.7 Tribes Youth Academie 

De jeugdafdeling van American Football Tribes Izegem zal vanaf februari-maart 2024 

opstarten als een eigen vzw onder de naam Tribes Youth Academie. 

6.8 Jaarlijks etentje 

Vrijdagavond 08/12 gaat het jaarlijkse etentje door bij Hoornaerts in Kachtem. 


